
REFERAT AF ORDINÆR GENERALFORSAMLING I TORSLUNDE-ISHØJ ROTTWEILERKLUB  

SØNDAG DEN 8. MARTS 2020 

 

1. Valg af dirigent  

Bestyrelsen foreslog Morten Hansen som påtog sig posten. Han startede med at erklære 

generalforsamlingen for lovligt indkaldt. 

 

2. Referent  

Tanja C. Persson 

 

3. Valg af minimum 2 stemmetællere  

Anita Korte og Lars Persson 

 

4. Formandens beretning  

Gennemgået af Kasserer Tanja C. Persson da Jytte Meier ikke kunne være tilstede 

 

Vi har i forår og efterårs sæsonen haft hvalpehold og lydighedshold med Tanja som instruktør. 

Antallet af selvtrænere vokser. Vi har afholdt sporkursus med Adrian Hornsby som forløb rigtig 

godt. 

I løbet af året er klubhuset blevet malet med hjælp fra mange selvtrænere og der er blevet lagt gulv 

i udestuen. Vi har arbejdet på at få bedre lys på banen men afventer beslutning hos Ishøj 

kommune.  

Sodavandsmaskinen er blevet solgt. 

Medlem Belinda Eie Kristensen har deltaget ved VM i IGP for Schæferhunde i Italien med Kiki. 

 

5. Kassererens fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse, og meddelelse af 

ansvarsfrihed.  

Tanja gennemgik regnskabet, og der var ingen kommentarer/bemærkninger. Godkendt af 

medlemmerne. 

 

6. Valg af bestyrelse 

På valg var: 

Jytte Meier – Ønsker ikke genopstilling 

Tina Oldhøj – Ønsker ikke genopstilling 

Tomas Sinding – Ønsker ikke genopstilling 

Bestyrelsen anbefaler  

Belinda Eie Kristensen 

Anja Sørensen 

Steen T. Pedersen 

Anita Korte og Vibeke Lund Jakobsen stiller også op. 

Ved skriftlig afstemning vælges Belinda og Anja ind og der foregår lodtræning mellem Anita og 

Vibeke som Vibeke vinder. 

Anita Korte er 1. Suppleant. 

 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant. 
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SØNDAG DEN 8. MARTS 2020 

Flemming Grønborg har valgt at trække sig og Steen T. Pedersen blev valgt som ny revisor og Claus 

Kristensen som revisorsuppleant.  

 

8. Indkomne forslag.  

Ingen indkomne forslag 

 

9. Evt.  

Pia Lander Sørensen kommenterer på en bekymring om at klubben har mange Schæferfolk og at 

det er Rottweileren vi skal arbejde for. Bestyrelsen tager dette til efterretning. 


